
WEB-FRÅGAN JULI 2021 
 
Spelarens boll ligger i en bunker. I baksvingen, inför slaget, 
rör klubban vid en fast inbäddad sten i bunkern.  
Spelaren får ingen plikt. 
 
Sant 
 
Falskt 
 
52 röster registrerades.  
67% svarade rätt svar vilket är ”Sant”.  
 
Definition av bunker och Regel 12.2b(1) 
 
 
 
 

WEB-FRÅGAN AUGUSTI 2021 
 
Sant eller Falskt? 
 
På spelfältet har du alltid rätt att markera din boll  
och lyfta och identifiera den. 
 
Sant 
 
Falskt 
 
 
 
Lycka till! 
 
/Ted 
 
Nästa webfråga kommer 1 sep 2021. 


